

Topoint Monthly Consolidated Revenue Report – April 2025

Issued by: Topoint Technology Co., Ltd.

Issued Date: May 9th, 2025

Taipei, Taiwan, May 9th, 2025– Topoint Technology Co., Ltd. (Topoint, TWSE: 8021) today announced its consolidated revenue of NT\$ 322 million for April 2025, setting a record high for the same period. This represents an increase of 2.9% MoM and a 14.9% increase YoY.

Consolidated revenue in the full year of 2025 totaled NT\$ 1,209 million, which increased 19.0% YoY.

Monthly Consolidated Revenue Report

Unit: NT\$ million

Net Revenue	2025	2024	MoM Change	YoY Change
Apr.	322	280	2.9%	14.9%
Jan. – Apr.	1,209	1,016	-	19.0%

^{**} Year 2025 figures are unaudited.

About Topoint

Topoint Technology Co., Ltd. (Topoint, TWSE: 8021) is a leading provider of PCB precise drills. Topoint is dedicated to research & development, manufacturing, and marketing to provide our customers with total solutions that range from PCB drills, and PCB routers, as well as PCB mechanical and laser drilling services. Its corporate headquarter is in Taipei, Taiwan. For more information about Topoint, please visit https://www.topoint.tw.

Contact Information

Charles Chang, Spokesperson

Topoint, Investor Relations

Phone: +886-2-2680-5868 e-mail: ir@topoint.tw



尖點科技民國 114 年 4 月份合併營收報告

發佈單位:尖點科技股份有限公司 發佈日期:民國 114 年 5 月 9 日

尖點科技股份有限公司今(10)日公佈自行結算民國 114 年 4 月份合併營收為新台幣 321,721 仟元,創 4 月同期營收新高,較上月增加 2.9%,較 113 年同期增加 14.9%。

114 年全年合併營收為新台幣 1,209,090 仟元,較去年增加 19.0%。

合併營收報告

單位:新台幣仟元

合併營收	民國 114 年	民國 113 年	月增(減)比率	年增(減)比率
4月份	321,721	280,010	2.9%	14.9%
1至4月份	1,209,090	1,016,395	-	19.0%

^{**} 民國 114 年之數字係內部結算,未經會計師查核

投資人關係聯絡方式

發言人

張啟訓 Charles Chang

Phone: +886-2-2680-5868

e-mail: ir@topoint.tw

Website: www.topoint.tw

May 9th, 2025 Topoint Page2 of 2